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Адрес Unelko Corporation
14641 N 74th Street 
Scottsdale, Arizona 85260 

Страна Arizona

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
GLASS SCIENCE®: The Glass Science® line of high-performance automotive products provide improved visibility & driving safety during periods of
inclement weather that otherwise restricts motorists´ ability to see the road, other vehicles and pedestrians.

CLEAN-X®: The Clean-X® line of advanced surface care products allow homemakers to "Clean Smarter…Not Harder" by reducing the adhesion and
buildup of everyday soil and keep odor-causing bacteria, mold & mildew from growing with water, soil & stain repellent barrier technologies.

ELIMINATE®: The Eliminate® line of multi-surface, multi-functional triple-action surface care products allow maintenance professionals to practice
"preventive cleaning" and provide antimicrobial barrier protection in high-traffic public buildings and facilities.

Company Profile of Unelko Corporation

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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